
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 8. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 337
Ministeren bedes redegøre for, hvordan Kystbanens regularitet og køreplan
ikke forringes, hvis der fjernes 30 togsæt, jf. følgende udtalelse fra adm. direk-
tør i DSB Jesper T. Lok i Børsen 14. januar 2013: ”Ser man på, hvordan man
kan kombinere ruter, er der teoretisk en mulighed for at spare mere end 30
togsæt om året. Altså når man er færdig med at køre Helsingør-København
og vender, kan man i stedet bruge togsættet i en anden del af Danmark. Det
er nogle helt klare mønstre, der passer utrolig godt sammen.”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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